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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2014/15:598 Skattehöjningar på biodrivmedel

Enligt den överkompensationsrapport som Energimyndigheten framtagit i 
februari 2015 framgår att det troligen inte förekommit någon överkompensation 
för HVO. Snarare verkar prisskillnaden vara drygt 60 öre per liter jämfört med 
fossil diesel. Ändå aviserar regeringen att skattebefrielsen för HVO försvinner 
den 1 januari 2016. För E85 är skattehöjningen mer påtaglig när kostnaden vid 
pump ökar med 1,18 kronor per liter. 

Totalt höjs skatterna på biodrivmedel med 640 miljoner kronor. Det är helt 
emot principen om att förorenaren ska betala och helt emot regeringens 
ambitioner om en grön skatteväxling. 

Min fråga till finansminister Magdalena Andersson med anledning av detta är: 

I vilken utsträckning förekommer dialog med EU-kommissionen för att 
förhindra överkompensationsproblematiken och statsstödsreglernas inverkan på 
utformningen av svenska styrmedel, och anser finansministern att det kan vara 
lämpligt att se över beräkningsgrunderna som ligger till grund för 
Energimyndighetens övervakningsrapporter? 

………………………………………

Rickard Nordin (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2015-06-01
Besvaras senast
2015-06-10 kl. 12.00



 SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

2 (2)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


